



TÄVLINGSKOMMITTÉN



Protokoll Nr 3-2016

Plats: Vetlanda, OK Njudungs klubbstuga den 6/7

Närvarande: Magnus Svensson, Patrik Karlsson, Jan Wingstedt, Per Fransson, Stefan Kollberg

1. Mötets öppnande.

Magnus hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordning.

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll.

Förra protokollet gicks igenom och lades till handlingarna.

4. Tävlingsverksamheten

- Vi gick igenom tävlingsprogrammet för 2017 och 2018 samt bestämde att vi efter sommarn skall skicka ut vilka som blivit tilldelade DM-tävlingar.

Beslut tog också att tilldela Växjö OK SSM-2019, Patrik meddelar detta.

Smålandskavlen diskuterades också om arrangörer 2019, avvaktar tills årets tävling avgjorts. Långtidsplanen gicks igenom och Magnus uppdaterar denna och lägger upp detta på hemsidan.

- Beslut togs också att utse Lasse Skoog till kartkontrollant för SMK-18
- Jury till årets kvarvarande DM-tävlingar gicks igenom och ser ut som följande.

Natt: Magnus Svensson

Lång: Jan Wingstedt

Medel/Stafett: Patrik Karlsson

- Magnus informerade att vi inte har fått svar på dispensansökan om karts kalan ännu ifrån SOFT.
- Nya PM för arrangörer godkändes och kommer att gälla ifrån och med nu.
- Utbildningar under VM pratade vi om och troligtvis deltar ingen ifrån TK.



TÄVLINGSKOMMITTÉN

- Stefan informerade om att det tagits fram ett PM även för arrangörer inom MTBO. Vi skall försöka med att jobba för att få till mer enkla närtävlingar i distriktet. Stefan har också fått förfrågan om vi vill arrangera EM i MTBO men vi har sagt att detta måste komma en förfrågan uppifrån och avvaktar tills detta kommer en.
- Pratade också om att det kommer vara ett info möte under O-ringen om att arrangera denna tävling i sydöstra delen av Småland(Kalmar-Öland regionen).

5. Zonträffarna i Småland.

Diskuterade vad vi skall bidra med på dessa samt vilka som kan delta på de olika träffarna. Vi skall informera om tävlingsprogrammet för nästa år och framåt, önskemål av utbildningar, mer MTBO-tävlingar under vårstoppet m.m. Bemanning enligt bifogande **bilaga 1** nedan.

6. Skogskarlarnas donation.

Har ej kommit in någon ansökan om bidrag ifrån klubbarna. Diskuterade om vi kan få skjuta på dessa års pengar till nästa år till utbildningsdagen. Magnus undersöker detta och återkommer.

7. Novemberkonferensen.

Vi inväntar det gemensamma programmet och ser hur mycket tid vi har på oss. Men ett förslag är att fortsätta i diskussionsform är hur vill vi ha våra arrangemang i framtid.

8. Utbildningsdagen 2017.

Kommer att erbjuda de vanliga utbildningar, Ocad, banläggning, IT av något slag, MTBO-konvertering, Preo m.m.

Kommer också att undersöka på våra zon-träffar vad klubbarna önskar/vill ha för utbildningar.

9. Övrigt

Janne pratade lite om kartkontrollen av våra kartor.

10. Avsluta

Magnus tackade alla för kvällen och avslutade mötet.



TÄVLINGSKOMMITTÉN

Bilaga 1.

Bemanning zonträffar höst -16

	Njudung/Högland	Tjust/Emådal	Sexklubbsszon	Värend/Sunnerbo	Nissadal	Vätter
	5 sept	7 sept	19 sept	21 sept	3 okt	5 okt
Styrelse	Göran C o Vivi	Agneta HH	L-Å S	L-Å S	Göran C o A Hallberg H	Göran C
Ungdom/Junior	?	Maria R	Annika	Marita/Annika	ev Marita	Matti E
Motion/Friskvård	Siv L o Monica B	Siv L	Siv L	Siv L	Siv L	Siv L
Tävling	Magnus	Per	?	Per eller Patrik	?	Magnus
Integration	EVOK	EVOK	EVOK	EVOK	EVOK	EVOK
Flera o Mera	Carina Svensson	Carl S/Martin G Skype?	Carl S/Martin G Skype?	Carl Svensson	Carina Svensson	Mats Nylund Ev Martin Gummesson
SISU	Therese Sandberg	Kent/Stefan?	?	Annelie Bengtsson	Anita Mårtensson	Rasmus Ax